
Protokoll över styrelsemöte 2016-08-24
Plats: Klubbstugan
Tid: 18:30
Närvarande: Karin Fröier, Roland Lindh, Gunilla Moberg, Peter Domeij, Daniel Johansson, Jan 
Strömstedt, Christina Westman

§1 Karin öppnar mötet.

§2 Dagordningen godkänns.

§3 Tina väljs till protkolljusterare.

§4 Protokollet läggs till handlingarna.

§5 Gunilla påpekar vikten att delta på Ångermanlands skidförbunds årsmöte, bl.a. för att få 
information om pengar och stipendium. Två personer bör delta. Seniorgruppen får uppdrag att söka 
stipendier.
Föreningen har fått en högre faktura från Skidförbundet p.g.a. sent inrapporterat medlemsantal. 

§6 Karin och Daniel läser upp protokollen från Grenmötet respektive Klubbrådsmötet.
Grenrådet behöver utse en ny ordförande. Föreningen ska föreslå två namn senast till den 28/8.
Klubbrådet har lagt önskemål om Flying Tigers i Övik. Styrelsens förslag på tävlingsdag blir den 
4:e februari, i samband med Örnspelen och USM.
Karin informerar om ny domarutbildning.

§7
• a. Ekonomin är under kontroll. Det har varit mycket arbete med bokföringen, som därför har

släpat efter något.

• b. Janne berättar att FV Backen nu finns med i Svenska Spels Gräsroten. Karin kommer att 
informera om detta på Laget.se. Alla kan också berätta för bekanta om denna nya möjlighet 
att sponsra FV Backe.
 

• c. Janne har ett pågående sponsorsamarbete med Bjästa tryck.

• d. Klart med borttagning av bankgiro.

• e. Gunilla redogör. Gunilla och Peter kommer att ta kontakt med FV Alpin för en diskussion 
om den gemensamma vattenpumpen. De kommer också att undersöka om den mindre 
vattenpumpen räcker för vårt eget behov av snötillverkning. Annläggningsgruppen får 
uppdraget att kontrollera effektiviteten i snötillverkningen och snöläggningen. 

§8 Gunilla påminner om annvändningen av Uppdragsloggen. Peter har ansvaret att lägga in nya 
uppdrag.

§9 Styrelsen beviljar inköp av ny damsugare och fönstertvätt.
Anläggningsgruppen ska välja elektriker för reparation av vinsch.
En teknisk delegat har anmärkt att vinscharna i överbackarna K55:an och K35:an måste säkras.
Träräcket i K90:ans underbacke måste repareras. Nytt virke behövs.
Styrelsen ska skapa en uthyrningsgrupp, med ansvar för att kolla tillgång på glas och bestick före 
och efter uthyrningar av klubbstugan.



§10
• a. Träningarna löper som planerat. Daniel föreslår ett prova-på samarbete mellan 

backhoppning och taekwondo.

• b. T-shirt med tryck hinns inte med i till årets Idrottsyra, utan får ligga kvar som idé till nästa
år.
Tina kommer att ordna schema.

• c. Klubbstugan är uthyrd för bröllop, samtidigt som det är Plast-SM. Söndagens städning 
måste ske och bli klar före tävlingen.

• d. Det blev inga prova-på dagar i augusti. 

• e. Gunilla redogör att deltagarna på Hedemarks hoppläger var nöjda med den varma mat vi 
lagade.
Tina redogör att lägerveckan gav plus i ekonomin, främst beroende på lunchförsäljningen.

• f.  Se rapport från Klubbrådet.

• g. Ångermanlands skidförbund, ÅSF har årsmöte 26/10, kl.18.30. Platsen är Dalstationen, 
Sollefteå. Förfrågan om deltagande kommer att läggas ut till berörda på Whats App, så att de
kan svara.

• h. Peter ska skapa en spec för vad vi vill informera om på våra hemsidor. Ska varaklar 7/9.

§11 Nytt datum för medelmsmöte är 20:e november, kl.17.

§12 
• a. Liftutbildning planerat för söndag 28/8 kl.16.

• b. Janne kommer att lämna förslag på datum för arbetsdagar.

§13 Korvförsäljning för extra inkomster kommer att tas upppå nästa styrelsemöte.

§14 Nästa styrelsemöte kommer att vara onsdagen den 21:a september, kl.18.30

....................................... .........................................
Peter Domeij Christina Westman
Mötessekreterare Protokolljusterare
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